
Irregularitats a Tlnstitut 
L'Associació de Pares d'Alumnes de i ' I .N.B. 

ens ha enviat la següent informació 

Degut a les irregulari tats en el desenvolupament de les classes en el 
nostre Inst i tut «Roser Pujades» de Granollers, ens plau informar-vos del 
següent: 

En el dia d'avui, dia 8 de Març, a les 3'30 hores de la tarda, hem portat 
a terme la reunió, requerida aquest mateix matí, amb la Direcció i Consell 
Direct iu de I'I.N.B., per tal d'ésser informats dels extrems en què es desen
volupa la vaga «activa» d'estudiants. 

L'origen del conf l ic te, es produeix arran d'unes manifestacions del Pro
fessor de la Universitat Dr. Siguan en una reunió del Consell Direct iu de 
la pròpia Universitat Central, que es publicà en el Diari «AVUI», de dies 
enrera, en el sent i t que es deuria efectuà una select iv i tat més dura; el 
mateix projecte proposa la supresió del nocturn a la Universitat, 

Segons les informacions faci l i tades pels propis estudiants de C.O.U. 
dir igides als professors, la VAGA es basa en els següents punts: 

1 . " No, a la doble select iv i tat . 

2.°" No, a la supressió dels estudis nocturns. 

3." No, als obstacles per l'entrada a la Universitat pels 

majors de 25 anys. 

També hem estat informats de les reunions, t ingudes en el dia d'ahir, 

pels professors de diürn i nocturn, per veure la seva posició davant la 

vaga, i en les dues reunions hi ha hagut una majoria de vots de no adhesió 

i respecte. 

Confiem que el proper dimarts dia 13, es reemprendran les classes, 

si bé els professors, en cap moment han deixat d'assistir a l ' Institut, espe

rant el canvi d'acti tud de l 'alumnat. 

El Rector de la Central 
afirma que no hi haurà Selectivitat 

Per altre banda llegim avui en el «CORREO CATALAN»: «El rector de la 
Universidad Central, Antoni Badia i Margarit, habló claro durante una con
ferencia que pronuncio sobre «La Universidad catalana, entre la repressió, 
el centralisme i l'autonomia»: este ano no habrà selectividad para íngre-
sar en la Universidad. Sin embargo, el mismo rector reconoció la necesi-
dad de organizar una «política de alumnado y una programación social de 
la er.senanza universitària». 

Para este aíio, està prevista la entrada en la Universidad de veinticinco 
mil alumnos, candidatos para la que, al parecer, està perfectamente pre
parada». 

Aquesta Junta Directiva d'A.P.A. ha cregut important d'assabentar-vos 

de l'estat de la qüestió, a f i de que coneixeu que, de moment els alumnes 

no assisteixen a les classes i fan una sèrie de comunicats i manifestacions 

públiques reivindicant la seva posició. 

Tot esperant sempre el vostre preuat ajut, per a mil lorar el nivell d'en

senyament de l ' Inst i tut de Granollers, rebeu una estreta de mà. 

La Junta Directiva 

Esports 
El diumenge passat els professionals 

de l'esport-espectacle, ens varen oferir 
una representació diferent i com a bons 
treballadors que són, varen fer-nos gau
dir d'una vaga de potes caigudes. Da
vant d'aquest fenomen, primer que es dó
na en l'història del futbol professional, 
abunden diversitat d'opinions. Alguns 
aficionats, dels que n'hi ha que també es
tan de vaga (forners, tramviaires de sota-
terra, jutges, etc) , no estan massa 
d'acord que els futbolistes no treballin. 
La Federació està molt preocupada, i ha 
decidit castigar als infractors amb un 
10 per cent sobre l'import de les seves 
fitxes. Mentrestant, els diaris i setmana
ris, anem omplin ratlles. Cal confesar, 
que no estem pas preparats per jutjar el 
procedir d'aquests artistes del cop a la 
pilota, però per la seva transcendència, 
no podíem pas evitar el comentar-ho. 

El dissabte passat, tal com anunciàvem 
va disputar-se a Barcelona la Final del 
Campionat del Món - Grup B, d'Handbol 
entre Espanya i Suïssa. Després d'un 
emocionant partit, Espanya es va impo
sar per 22 a 18, i proclamar-se campiona 
del món. La gran protagonista d'aquesta 
final, fou la Televisió Espanyola, que pre
tenia retransmetre el partit per Eurovisió 
però sense donar-lo a Espanya, doncs en 
aquella hora tenia prioritat el programa 
«Los àngeles de Charli» producció de 
molta envergadura i que difícilment tin
dríem ocasió de veure en properes set
manes. Els organitzadors varen dir que o 
Espanya primer que ningú, o desconecta-
ven l'electricitat de la unitat mòbil de Te
levisió. Madrid es va negar a donar-lo per 
Espanya, i Barcelona va treure els ploms 
i tothom va quedar-se a les fosques. 

Degut precisament al campionat mun
dial d'Handbol, la competició nacional 
de Divisió d'Honor havia estat encallada 
des del 17 de desembre. Demà diumenge 
es torna a reemprendre amb el tercer 
nartit de la segona volta. L'equip de Gra
nollers, s'ha desplaçat a Canàries on ju
garà contra el CANTERA. 

La Primera Divisió de Bàsquet, finalit
zà el darrer diumenge, aconseguint 
l'equip de l'ARESLUX-GRANOLLERS un 
bon 6.' lloc, sense positius ni negatius. 
Avui dissabte a la nit, jugarà el primer 
partit de la Copa del Rei, enfrentant-se a 
casa nostra, amb l'ASKATUAK, al que 
probablement eliminarà sense massa difi
cultats... 
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